
                                        Den Helder, 04 februari 2022 

 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders van  
Den Helder.  
 

Na het gesol door wethouder Biersteker met de jongeren, die zonder enige vorm van overleg 
met de buren aan de Zuidstraat zouden worden gesitueerd, zou je mogen verwachten dat 
daar lering uit zou worden getrokken, maar helaas, het tegendeel is waar. 
Wethouder Biersteker gaat zonder zich ook maar iets aan te trekken van welke bewoners 
dan ook,  gewoon door met het uitvoeren van haar plan. 
Betichte de wethouder eerder nog de Stadspartij van het stigmatiseren van deze jongeren 
doet zij dit wederom zelf. Deze jongeren worden nog voor dat ze in Zuyder-Horn zijn komen 
te wonen al op achterstand gezet. In een bijeenkomst georganiseerd voor deze bewoners 
omdat deze graag wilde weten hoe de toekomst van hun woningen er uit zou zien, werden 
de bewoners overvallen met het feit dat deze 7 jongeren bij hun in Zuyder-Horn zouden 
worden geplaatst. Een aantal van deze jongeren werden ook voor de groep geplaatst om iets 
over zichzelf te vertellen. Hoe haalt de wethouder het in haar hoofd om zo’n “overval” te 
plegen en dan deze jongeren zo te gebruiken? 
 
Wij hebben als Stadspartij de afgelopen dagen veel gesprekken gevoerd met terecht 
verontruste bewoners en deze mensen zullen met hun bezwaren bij u aankloppen, omdat u 
overeenkomsten met hen naast u neerlegt, gestelde regels overtreed, en, maar dat is onze 
conclusie, al het menselijke contact in deze naast u neerlegt door deze mensen een dictaat 
op te leggen. 
 

1) Bent u het met ons eens dat er serieus naar de door de bewoners op te stellen 
bezwaren moet worden gekeken en dat hier ook serieus naar moet worden 
gehandeld? 

2) Kunt u begrijpen dat het dan niet helpt in deze als de huidige bewoners al allerlei 
activiteiten zien plaatsvinden, terwijl zij nog met hun bezwaren bezig zijn, waardoor 
er een onomkeerbaar besluit is genomen? 

3) Bent u het met ons eens dat er met deze jongeren gesold wordt en dat zij gebruikt 
worden ten faveure van dnoDoen en de dadendrang van deze wethouder? 

4) Bent u het met ons eens dat je bewoners niet kan en mag overvallen met een verhaal 
als het deze? 

5) Bent u het met ons eens dat de bewoners hiermee een dictaat is opgelegd, waardoor 
er geen enkele vorm van inspraak mogelijk zal zijn? 

6) Bent u het met ons eens dat je eerst zorgt dat er iets op een nette manier geregeld 
wordt, alvorens je de jongeren hierbij betrekt? 



7) Bent u het met ons eens dat je zo niet te werk mag gaan als gemeentelijk 
bestuurder? 

8) Bent u het met ons eens dat de menselijke maat verre van zoek is op deze manier en 
dat de bewoners en deze jongeren de dupe zijn van de manier van handelen van 
deze wethouder? 

9) Kunt u ons vertellen wat de financiële uitgaven zijn geweest in het verhaal aan de 
Zuidstraat en ons dit schriftelijk doen toekomen?  
 
 

 
Met vriendelijke groeten 
Namens de Stadspartij Den Helder 
Harrie van Dongen, fractievoorzitter 
 


